



LETTER OF GUARANTEE: M1 Restroom Cleaner		
Product Code(s): 50980	Author: A. Saleh	Date of Issue: 2025-09-28

Letter of Guarantee – M1 Restroom Cleaner

This letter serves to confirm that the product specified herein is safe and suitable for use in food establishments as a general cleaner (A1), provided that it is used in compliance with the following guidelines:

1. **Surface Use:** The product is intended for cleaning all surfaces in and around food processing areas where direct contact with food is not intended or permitted.
2. **Pre-Use Preparation:** Prior to product use in food processing or handling facilities, all food products and packaging materials must be removed or adequately protected to prevent the risk of contamination.
3. **Post-Use Rinse:** After cleaning, all treated surfaces must be thoroughly rinsed with potable water to remove any residual product.
4. **Compliance with Directions:** The product must be used strictly in accordance with the manufacturer's instructions to ensure safe and appropriate application in food establishment environments.
5. **Residue and Odor:** When used as directed, the product shall neither leave a visible residue nor exhibit a noticeable odor on cleaned surfaces.

This letter is provided in accordance with the requirements of the Food Safety Enhancement Program of the Canadian Food Inspection Agency (CFIA). Dustbane Products Ltd. remains committed to supporting food safety by ensuring the suitability and compliance of our cleaning solutions. For additional information or copies of this letter, please visit our website or contact us directly.

Amer Saleh

Technical Manager | Dustbane Products Ltd.



LETTER OF GUARANTEE: M1 Restroom Cleaner		
Product Code(s): 50980	Author: A. Saleh	Date of Issue: 2025-09-28

Lettre de garantie – Nettoyant pour vitres M1 Restroom Cleaner

La présente lettre a pour but de confirmer que le produit mentionné ci-dessous est sûr et adapté à une utilisation dans les établissements alimentaires en tant que nettoyant général (A1), à condition qu'il soit utilisé conformément aux directives suivantes :

1. **Utilisation sur les surfaces :** le produit est destiné au nettoyage de toutes les surfaces situées dans et autour des zones de transformation des aliments où le contact direct avec les aliments n'est pas prévu ni autorisé.
2. **Préparation avant utilisation :** avant d'utiliser le produit dans des installations de transformation ou de manipulation des aliments, tous les produits alimentaires et les matériaux d'emballage doivent être retirés ou protégés de manière adéquate afin d'éviter tout risque de contamination.
3. **Rinçage après utilisation :** après le nettoyage, toutes les surfaces traitées doivent être soigneusement rincées à l'eau potable afin d'éliminer tout résidu de produit.
4. **Respect des instructions :** Le produit doit être utilisé en stricte conformité avec les instructions du fabricant afin de garantir une application sûre et appropriée dans les environnements alimentaires.
5. **Résidus et odeurs :** Lorsqu'il est utilisé conformément aux instructions, le produit ne doit laisser aucun résidu visible ni dégager d'odeur perceptible sur les surfaces nettoyées.

Cette lettre est fournie conformément aux exigences du Programme d'amélioration de la salubrité des aliments de l'Agence canadienne d'inspection des aliments (ACIA). Dustbane Products Ltd. reste engagée à soutenir la salubrité des aliments en garantissant la pertinence et la conformité de ses solutions de nettoyage. Pour plus d'informations ou pour obtenir une copie de cette lettre, veuillez consulter notre site web ou nous contacter directement.

Amer Saleh

Gestionnaire Technique | Dustbane Products Ltd.